
Protokół Nr 31/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 27 czerwca 2017 r. 
 

Kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak – 

przewodniczący tejże komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków komisji 

oraz zaproszonych gości. Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania 

i przedstawił proponowany na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad: 

 

1. Kontrola i ocena GZUK. 

2. Sprawy bieżące i różne.  

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu 

wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu 

dzisiejszym. W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano 

żadnych uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Realizując dzisiejszy porządek obrad głos zabrała Pani Magdalena Olczak – p.o. Kierownika 

GZUK, która poinformowała radnych, że została sprzedana piaskarka oraz zezłomowany 

samochód na którym była umieszczona beczka asenizacyjna. Dodała, że obecnie beczka 

została zamontowana na zakupionym Starze. Poza tym oznajmiła, że załatano dziury 

w nakładkach asfaltowych oraz zamontowano alarmy w hydroforniach i oczyszczalni 

ścieków. 

Kolejno Wójt Gminy oznajmił, że na wyposażeniu GZUK jest również agregat prądotwórczy, 

który został zakupiony przy współudziale środków przekazanych przez sołectwa oraz drugi 

agregat, który został przekazany przez Wojewodę. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że realizowana jest budowa drogi Wola 

Kleszczowa- Kąty, a na drogę w Korzeniu został rozstrzygnięty przetarg, poza tym dodał, 

że budowa drogi w Rudzie musi zostać zetapowana, gdyż oczekiwaliśmy na otrzymanie 

pozwolenia na wycinkę drzew. 

Kontynuując temat zaplanowanych w gminie inwestycji Pan Wójt poinformował, że wczoraj 

został ogłoszony przetarg na budowę dróg osiedlowych w Widawie, dodał, 

że przygotowujemy się również na podpisanie umowy na budowę wodociągów. Ponadto Pan 

Wójt oznajmił, że złożony został wniosek do budżetu państwa na dofinansowanie budowy 

przedszkola. W tym miejscu Pan Wójt poinformował, że wykonywany jest również projekt 

budowy drogi wraz kanalizacją deszczową przy nowym przedszkolu. Ponadto Wójt 

poinformował radnych, że zakupiono kruszywo, które jest rozwożone po sołectwach, zgodnie 

ze złożonymi wnioskami. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt nawiązał do potrzeby 

usunięcia wielu uschniętych drzew na terenie gminy, dodał, że należy wszcząć odpowiednie 

procedury i je usunąć, gdyż stwarzają niebezpieczeństwo.  

Następnie Wójt nawiązał do złego stanu drogi wojewódzkiej w kierunku Chociwia, dodał, 

że z grupą osób pojechał na posiedzenie Sejmiku Województwa i wymusił zapewnienie, że na 

wskazaną drogę zostanie wykonany projekt, a w przyszłym roku będzie wykonana nakładka 

tej drogi. Ponadto Pan Wójt poruszył temat budowy chodnika w Rogóźno, który miał zostać 

wykonany na podstawie porozumienia z Powiatem. Dodał, że planowany chodnik jest 

umiejscowiony wg projektu na skarpie, kończy się w rowie i nie łączy się z drogą 

wojewódzką, toteż gmina nie powinna zdaniem Wójta brać odpowiedzialności i udzielać 

gwarancji na to działanie. Pan Wójt dodał, że w sprawie budowy tego chodnika będzie 

jeszcze rozmawiał z Powiatem, dodał, że należałoby zmienić projekt.  



Ponadto Pan Wójt poinformował radnych, że zostanie zakupiony samochód dla OSP Widawa. 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     
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